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Op zondag 14 juni : stem lijst vader 
 

 liefste papa 

 pa 

 pépé 

 schat 

 vake 

 va 

 opa 

 bompa 

 verwenpapa 

 schoonvader 

 echtgenoot 

 allerliefste man 

 voadre 

 mijn ventje 

 
Stemmen is niet verplicht – cadeautje wel ! 
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30 juni 2009 wordt voor juf Rita en meester Patrick de allerlaatste 

schooldag.   

Beiden kozen ervoor om het onderwijs vroegtijdig vaarwel te zeggen. 

Rita en Patrick nemen „ter beschikking stelling voorafgaand aan het 

rustpensioen‟, in de volksmond „pré-pensioen‟.  Het is een feit dat we 

hen zullen missen. 

Een goede school is veelal gekruid met een mix van jonge mensen en 

meer ervaren mensen.  En het is net die ervaren generatie die stilletjes 

aan de Don Boscoschool verlaat.  Ervaring is levenswijsheid, realisme, 

humor, een batterij aan kennis en vaardigheden. 

Beste lezers, we nemen straks afscheid van twee fijne, graag geziene 

collega‟s met het hart op de juiste plaats! 

Als directeur had ik het voorrecht hen tien schooljaren lang in mijn team 

te hebben.  Ik koester de vele mooie momenten van samen zijn, samen 

leven en samen werken. 

De collega‟s en ikzelf wensen Rita en Patrick het allerbeste toe in hun 

„tweede‟ leven…   het gaat jullie goed; geniet waar het kan én …  

altijd welkom!                                                                    
Eddy Nuyttens 
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Patrick 
 

Eind juni 1972 studeerde ik af aan de normaalschool van Torhout.  

Op 1 september van dat jaar begon mijn loopbaan in het kleine dorps-

schooltje van Dentergem dat uitsluitend voor jongens toegankelijk was. 

Ik stond er in het tweede leerjaar. Het voltallige team telde slechts 4 

mannelijke leerkrachten en een directeur. En de legendarische dorpspas-

toor Vanhoutte, in zwarte “soutane”, kwam ook geregeld langs om zijn 

gezag te doen gelden. Na dit eerste schooljaar begon ik begin juli 1973 

aan 1 jaar legerdienst, eerst in Mechelen en daarna in Duitsland. In sep-

tember 1974 startte ik in het 6de leerjaar van het Heilig-Hartcollege.  

Het waren leerrijke en leuke jaren. Acht jaar stond ik er in het 6de leer-

jaar en één jaar in het 5de leerjaar. In 1983 verloor ik er, als jongste 

leerkracht, mijn klas.  

Met veel spijt in het hart verliet ik het H.-Hartcollege. Zo kwam ik terecht 

in het 6de leerjaar op de Biest.  

Ik volgde er zuster Vianney op die eind 1983 met pensioen was gegaan. 

De school was toen nog gefusioneerd met de school van Nieuwenhove en 

zuster Teresita was de directrice. Het was wel even wennen, van een zeer 

grote school naar een kleine school met bijna uitsluitend vrouwelijke col-

lega‟s. Alleen met de turnleerkracht Rik Hoste, die op dinsdag lichamelij-

ke opvoeding gaf, kon ik eens over het voetbal praten. Toch waren het 

plezante en toffe jaren. Op dinsdag 30 juni zet ik er met een goed gevoel 

definitief een punt achter. Dan begint er voor mij hopelijk een zeer lange, 

grote vakantie!  
Patrick 
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Rita 
 

Van kindsbeen af droomde ik ervan om later voor de klas te kunnen 

staan.  Na drie jaar humaniora op de markt te Waregem trok ik voor 5 

jaar op internaat naar de normaalschool te Ronse.  Daar maakte ik mijn 

humaniora af in de wetenschappelijke richting om daarna de pedagogi-

sche opleiding te volgen. Eind juni 1973 behaalde ik mijn diploma.  

Tijdens de zomervakantie van 1973 werd ik door zuster Vianney “opge-

roepen” om mijn eerste jaar te starten op het schooltje van de Biest. 

Toen hokte het 2de en 3de leerjaar samen in één lokaal maar na de 

vakantie zouden de twee klassen apart kunnen bestaan.  Het tweede 

leerjaar werd me toegewezen. Mijn droom ging in vervulling! Het werd 

de start van mijn 36-jarige loopbaan in steeds hetzelfde klaslokaal.  

Ik herinner me nog zo goed mijn eerste leerlingen: vier meisjes met als 

naam Conny Bossuyt, Katrien Vanwijnsberghe, Lieveke Haerynck en 

Marleen Desmet. Van de veertien jongens kan ik ook nog alle namen 

noemen wanneer ik mijn klasfoto‟s bekijk! Ik had dus een ideale start 

met 18 leerlingen. Ook het leerkrachtenteam telde slechts 8 personen:  

Zuster Vianney die toen het 5de en 6de leerjaar deed en tegelijk ook 

directrice was, Lieve De Groote in het  4de leerjaar, Ludwige Van Cal-

bergh in het 3de leerjaar,  Rita Waelkens in het 1ste leerjaar.  De kleu-

terklasjes werden geleid door Zuster Marie-Claire, Yvette Destoop en 

Marie-Jozef Vanderbauwhede. Na vier jaar lesgeven werd ik al vastbe-

noemd. Ik mocht op het schooltje van de Biest blijven! In juni 1983 

ging zuster Vianney met pensioen en nam zuster Teresita van Nieuwen-

hove de fakkel als directrice over gedurende 4 jaar. Ondertussen was 

het lerarenteam ook verdubbeld. 

Toen had ik ook 35 kinderen in mijn klas!  

In september 1987 werd de heer Walter De Ruyck van Ooigem onze 

nieuwe directeur. Tijdens zijn functie werd de computer stilaan geïnte-
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greerd. Zo herinner ik me nog goed dat we onze punten voor de rappor-

ten mochten voorlezen terwijl Veerle, de administratieve hulp, alles in-

tikte. Toch moesten we stilaan vertrouwd worden met dat ding. Onze 

werkblaadjes kregen ook meer vorm en werden netter gepresenteerd 

dan die vuile, vieze stencils die we daarvoor gebruikten. Toen in sep-

tember 1999 de heer Eddy Nuyttens uit Desselgem Walter opvolgde, 

kende onze school een ware revolutie! Alles veranderde zeer snel en er 

waaide een nieuwe wind door onze school. 

‟t Was wel even zuchten en puffen toen we keer op keer geconfronteerd 

werden met nieuwe leerplannen, nieuwe handboeken, nascholing en ver-

gaderingen, leerlijnen die uitgewerkt werden, werkgroepen die opgericht 

werden rond sociale vaardigheden en zorg. Daarnaast waren er natuurlijk 

ook de mooie en leuke kantjes. Zo herinner ik me de vele schoolfeesten 

die vroeger georganiseerd werden tijdens de Biestfeesten in de tent! Voor 

de kinderen was dat een echte kermis! In het schooljaar 1999-2000 

startte ik de zeeklassen op. Eerst trok ik met de kinderen voor 3 dagen 

naar Blankenberge gedurende 4 opeenvolgende schooljaren. De laatste 5 

jaar verbleven we in Oostende in Duin en Zee, een ideale verblijfplaats 

voor de kinderen. Aan de zeeklassen hou ik de beste, de mooiste en ple-

zantste herinneringen over. Nu is voor mij de tijd gekomen om het on-

derwijs vaarwel te zeggen. Het is mooi en goed geweest! Ik heb ten volle 

voor mijn school geleefd en gewerkt. Ik weet zeker dat het die laatste 

schooldag pijn zal doen wanneer ik de schoolpoort definitief dichttrek.  

Ik wil nu meer tijd maken voor mezelf, mijn gezin en mijn familie!  

De laatste weken staan nu voor de deur. Het worden drukke weken! Geen 

tijd om te denken aan stoppen met werken! Ik ben heel gelukkig dat ik 

de kans gekregen heb om gedurende 36 jaar les te mogen geven in het-

zelfde klasje van dezelfde school! Ik denk dat weinig collega‟s dat kunnen 

zeggen. Ik ben daar terecht fier op en ik ben dan ook zuster Vianney 

dankbaar omdat ze mij toen opgenomen heeft in haar school !  

Bedankt ook aan iedereen met wie ik heb mogen samenwerken!  

Het gaat jullie verder allemaal heel goed !  
 

Rita 
  

 

 

 
Verslag: Peter 
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Ten huize van … 

 
Op de vergadering van ‟t Biesteneirke werden we op de hoogte gebracht 

dat er op onze wijk een jubilee plaats heeft.  

Helmar Vanhoutte en Agnes Delbeke hebben zestig jaar geleden el-

kaar het jawoord gegeven.  

 

Om met een klassieke vraag van wal te steken Helmar, waar heb 

je Agnes leren kennen? 

 

“Op een verjaardags-

feestje van een vriendin, 

eerder een kennis van 

mij, heb ik hem voor het 

eerst gezien” pikt Agnes 

in, “‟t heeft dan nog zeker 

3 maand geduurd voor ik 

hem een tweede keer 

zag”.  

 

Helmar, je bent een 

Biestenaar in hart en 

nieren. 

 

Ja, geboren en getogen. Mijn ouderlijk huis stond in de Lebbestraat.  

Ik ben eigenlijk altijd blijven hangen rond die Lebbestraat. Ik heb een 

technische opleiding genoten in de „vakschool‟ in Waregem.  Ik weet nog 

heel goed dat er tijdens de oorlog in de school regelmatig controle was 

van de bezetter.  Zij hielden alles nauwgezet in het oog. Er kwamen op 

een bepaald moment 5 nieuwe „Celtic‟ draaibanken toe. We dachten dat 

men die met een kraan ging lossen maar daar kwam niks van in huis. We 

moesten samen met de leerkrachten een soort stelling maken en die 

draaibanken „te lijve‟ lossen. Ik had interesse voor de vakken die een 

wiskundige ondertoon hadden; Nederlands en Frans waren echt niets 

voor mij. 

 

Agnes, in 1949 zijn jullie dan kort na de oorlogsjaren getrouwd ? 

 

Ja, dat is zo, maar er zijn er nog die in ‟49 getrouwd zijn, daarmee bedoel 

ik „we zaten er in en we moesten er door‟. Er zijn misschien wel momen-

ten geweest dat het wat minder makkelijk ging, we hadden een kroostrijk 

gezin van acht kinderen, maar we hebben het ons zeker nooit beklaagd. 
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Als we nu terugblikken op die voorbije jaren mogen we „ons Here dank-

baar zijn‟, we hebben „sjanse‟ gehad met de kinderen. Ze zijn allen ge-

trouwd, hebben zich opgewerkt en ze hebben ons omringd met een stel 

kleinkinderen en achterkleinkinderen. Wat moet een mens nog meer ver-

langen ? 

 

 Helmar, jij was zelfstandig? 

 

 Ik ben eigenlijk voor mezelf beginnen werken vanaf ‟47. Zoals ik al ver-

teld heb ben ik afgestudeerd als mechanicus en toen was er daar maar 

weinig werk voor. Ik was nogal sterk in het smeden. In Waregem hangen 

er nog menige voordeuren die ik met de hand gesmeed heb. Ik heb er op 

vandaag nog altijd een boontje voor, spijtig dat die ambacht helemaal 

aan het verdwijnen is.  Je hebt hier en daar nog wel een kunstsmid, ja 

man, je moest eens weten wat wij deden met hamer en aambeeld, je 

achtte het soms niet voor mogelijk en toch gebeurde het.  Ik heb zelf nog 

een tijdlang melkmachines, dorsmachines en ploegen verkocht bij de 

boeren.  En in de jaren zeventig en tachtig was ik ook technisch verant-

woordelijke van de handelsfoor in Waregem. 

 

Wanneer ben je dan met draai- en freeswerken begonnen? 

 

Dat was na de expo van ‟58. Voorheen stond hier en daar wel een fabriek 

maar na de expo is de industrie eigenlijk ontploft. Van dan af heb ik 

steeds moeten mee uitbreiden en moderniseren om aan de vraag te kun-

nen voldoen.  Alles is sneller beginnen „marcheren‟ en daarbij steeg ui-

teraard de graad van precisie.  We waren als het ware verplicht om mee 

te doen.  Ik zal het zo stellen, we zijn begonnen in een omgebouwd kip-

penhok en zijn geëindigd in een industrieel gebouw in de industriezone in 

Waregem. 

 

Zijn er hobby’s, Helmar? 

 

Drie : vogels vangen, kaarten en naar voetbal kijken. En geen enkel van 

de drie mag ik nog doen. Het eerste is al lang bij wet verboden, kaarten 

en voetbal bekijken mag ik niet meer van de dokter, “‟kjage mij teveel 

op”. „Mijne moteur‟ heeft al eens tegengeprutteld en we moeten het wat 

kalmer aandoen. 

Verder rij ik nog driemaal per jaar naar Perpignan op vakantie.  
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Is dat niet wat ver? 

 

Ik doe dat heel graag, „k heb altijd graag met de auto gereden. Dat is 

eigenlijk nogal raar gekomen. We waren met het gezin in Lourdes, dat 

was in „75 en één van de kinderen had graag eens „de zee met het blauw 

water gezien‟. Goed, dat was wel een omweg van 400 km, maar we zijn 

daar een camping opgereden en sindsdien is dat onze stek geworden. 

Aanvankelijk was er daar niks, „een godverlaten gat‟ en geleidelijk aan 

hebben wij dat dorp mee zien veranderen.  

 

Geheel iets anders, die voornaam Helmar, waar komt die van-

daan? 

 

Zweeds, „k ben een tijdlang de enige belg geweest met die voornaam. Nu 

zijn er al wat meer.  Indertijd waren dat de peters en de meters die hun 

kleinkind een naam mochten geven. Mijn grootvader moet zeker een ex-

centriekeling geweest zijn want de drie kinderen waarvan hij peter was 

heten Helmar, Oswald en Sabine. Ik kan je verzekeren dat dat in die tijd 

voor wat opschudding heeft gezorgd. Een tijd terug zag ik op een Zweed-

se vrachtwagen mijn voornaam terug. Allé, er zijn er toch ginder die ook 

zo noemen. 

 

  

Agnes, Helmar, bedankt voor de ontvangst en hopelijk wordt voortaan 

jullie levensspreuk „ we zit‟n d‟rin en moet‟n der deure‟ de lijfspreuk van 

alle Biestenaars. 

 
        De reporter en de uitgever 

 

Uit de gemeenteraad 

 
Na Waregem Koerse wordt de Henri Lebbestraat (vanaf 

N382 tot Ring) vernieuwd. 

De volledig rijwegverharding (inclusief onderliggende 

kasseien en fundering) wordt uitgebroken. 

Er worden nieuwe watergreppels en nieuwe wateront-

vangers geplaatst alsook nieuwe fundering en 2 lagen 

kws. 

Raming : € 246.890,00 (exclusief BTW). 

 

Met vriendelijke groeten, 
Bart Kindt 
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Een verrassende dag met KWB de Biest 
 

KWB de Biest bestaat 40 jaar en … dit ging voor een 50-tal 

leden en familieleden - van papfles tot valse tanden - niet ongemerkt voorbij. 

De jongeren in het bestuur stonden in voor deze prachtige, verrassende dag. 

Van eenden- en ganzenlever, „onzichtbare‟ everzwijnen, gedroogde worstjes 

en hespen bij een lekker glas witte wijn als aperitief weten we nu ook (van) 

alles. 

Na een lekkere broodmaaltijd in Torhout raakten we even later „verdwaald‟ in 

een doolhof ergens in Loppem.  Na de evacuatie van de laatste twee „vermis-

ten‟ kwamen we in Eeklo terecht waar „geen gewone gids‟ ons op een wel 

heel bijzondere wijze in het jenevermuseum alles vertelde over dit edele 

vocht ... en proeven was er natuurlijk ook weer bij. 

En we gaan nog nie naar huis … eerst nog een spelletje biljart/minigolf aan 

de rand van de Beernemse bossen.  Deelnemen (bij weeral een drankje) was 

ook hier belangrijker dan winnen. 

Na een telefoontje naar het thuisfront met de melding dat we een uurtje „re-
tard‟ hadden arriveerden we rond 20u toch op onze Biest waar een lekkere 

barbecue klaar stond … en ‟t was nog nie gedaan … 

Bedankt Kurt en Co … met deze jongeren zitten we weer voor jaren goed bij 
onze KWB !                                                                                            wg 
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start en aankomst op de Markt 

 
fietsen: 15 - 30 - 50 - 80 km 

wandelen: 5 - 8 - 16 km  
met een stopplaats op de vrije basisschool van de Biest 

 
inschrijven tot zondag 5 juli: 3 euro  

vanaf maandag 6 juli en op de dag zelf : 5 euro 
 

www.waregemsegordel.be 
info@waregemsegordel.be  

of 0486 53 41 75 
(na 17 uur, enkel info, geen inschrijvingen) 

 
Gordelkaarten te koop bij diverse handelaars (zie folder) 

vrije start van 07.30 uur tot 13 uur (80 km fietsen) 
tot 14 uur (50 km fietsen / 16 km wandelen) 
tot 15 uur (30 km fietsen / 8 km wandelen)  
tot 16 uur (15 km fietsen / 5 km wandelen) 

 
 
 

  Het groene hoekje 

 
Veel eenjarige en vaste planten hebben al zaad gevormd.  
De zaaddozen met daarin de zaadjes rist je van de stengels. 
Bewaar ze een paar weken in papieren zakken die je geopend 
op een droge plaats zet.  
Eenmaal ze goed droog zijn kun je het kaf van het koren scheiden. 
 
 

De tuinman 

http://www.waregemsegordel.be/
mailto:info@waregemsegordel.be
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6de Zomerfeest Molenpark 

 
 

ZATERDAG 11 JULI – ZONDAG 12 JULI 2009 
FEESTTENT KORENBLOEMSTRAAT – HOOGMOLENSTRAAT 

 
 

Zaterdag 11 juli 
 
 

APERITIEF  vanaf  18  u  (Sangria en Ricard) 
 

REUZENBARBECUE  tussen 19 u en 21 u 30 
 

A volonté :  Brochetten, worsten, kipfilet, beenhesp 
                groenten, sauzen, koude aardappelen 

 
 

Prijs  : volwassenen € 15  ( 1 aperitief inbegrepen ) 
                         kinderen        € 10  ( 1 consumptie inbegrepen ) 

 
Alle wijkbewoners en sympathisanten kunnen kaarten bestellen  

bij het bestuur en in café de Oude Molen. 
 

Aansluitend op de barbecue : 
 

SUMMER JAM met DJ DANNY VAN VLIET  (Club FM) 
Gratis toegang voor iedereen 

 
 

Zondag 12 juli 

 
CANTINA ‘LA BARCELONETA’ (niet te missen !!!!!!!!!!!) 

 
Vanaf 10 u kunnen alle Molenparkbewoners en sympathisanten genieten van 
de beste Spaanse vinos, sangria en cervezas,  verschillende soorten tapas.  
 

‘Ritmo Latino’ zorgt voor de Spaanse ambiance 
 

Gratis springkasteel voor kinderen tot 10 jaar 
 

Organisatie vriendenkring Hoogmolen : 
Nicole Terrijn, Bernard Fraeye, Marij Coussement, Filip Bossaert, 

Nic Van Coppernolle, Mia Malisse, Tom Reynaert, Emmanuel Vandewynckele, 
Gerrit Verniers, Dimitri Christiaens, Katrien De Moor, Xavier Wyckhuyse 

 
ALLE INFO OP   WWW.MOLENPARKFEESTEN.BE 

http://www.molenparkfeesten.be/
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   Het Molenpark ondersteunt een Roemeens opvangtehuis 

 
In 1989 werd Roemenië bevrijd van het communistische beleid van Ceauces-

cu.  Er kwam een euforie van vrijheid bij de lokale bevolking maar ook de 

schrijnende toestand in de weeshuizen aldaar kwam in beeld.   Met een dele-

gatie van stad Waregem bezochten we in 

Bratca een „Tip Familial‟, een opvangtehuis 

(zie foto) waar een pleeggezin steeds 12 tot 

14 weeskinderen tussen 6 en 14 jaar onder 

zijn hoede heeft.  Bratca ligt in het noordwes-

ten van Roemenië (Transsylvanië), op 50 km 

van Oradea en op 100 km van Cluj. 

Het pleeggezin, Calin en Stela Domocos, doet 

zijn uiterste best om die kinderen kansen te 

bieden in het leven maar ze hebben het allesbehalve gemakkelijk om financi-

eel rond te komen.  Dit zijn achtergelaten kinderen die zonder dit pleeggezin 

gewoon op straat zouden moeten overleven.  Door dit gastgezin hebben ze 

een thuis, een bed, genoeg te eten en vooral een goede opvoeding.   Bij ons 

is onderwijs de normaalste zaak van de wereld, maar in Roemenië niet.  Wie 

daar te weinig centen heeft kan niet naar school.  Velen  leven  daar onder de 

armoedegrens.  Het pleeggezin moet zich veel te kort doen als het ieder kind 

naar school wil laten gaan om te leren lezen, schrijven en een beroep  aan te 

leren.  Dit geeft ze de mogelijkheid vanaf hun 16e of 18e jaar een job uit te 

oefenen en een toekomst op te bouwen in hun eigen land.  Sommige van die 

kinderen zouden gemakkelijk hoger onderwijs aankunnen maar financieel is 

dit niet haalbaar voor dit pleeggezin. 

Met het bestuur van het zomerfeest op het Molenpark hebben we beslist om 

dit pleeggezin financieel te helpen.   In december betaalden we een groot 

kerstfeest voor dit pleeggezin. Voor het eerst kwam bij hen de kerstman op 

bezoek en ieder kind kreeg een mooi stuk speelgoed en een uitgebreide 

kerstmenu.  

Met de opbrengst van het zomerfeest op het Molenpark gaan we voor al die 

kinderen het inschrijvingsgeld betalen en schooluniformen en -boeken aanko-

pen zodat het pleeggezin zijn grootste jaarlijkse kost niet meer zelf hoeft te 

financieren. 

Vzw Huroki (Hulp voor Roemeense kinderen) zet zich al jaren in om dit tehuis 

op allerlei vlakken te ondersteunen en zij zullen deze centen eind juli mee-

nemen naar Bratca  om daar rechtstreeks het  inschrijvingsgeld te betalen en 

het nodige schoolmateriaal aan te kopen. 

Stad Waregem, onder leiding van stadssecretaris Guido Delanghe, betaalde al 

de nieuwe ramen en deuren in PVC en ook het dak werd vernieuwd en geïso-

leerd zodat ook hun grote energiekost ferm zal minderen.   
 

Xavier Wyckhuyse 
Voorzitter vriendenkring Hoogmolen 
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Molenpark gezinsfietstocht 

 

Ondanks de wisselvalligheid van het weer, (Sabine had toch 

gezegd dat het schoon weer ging zijn) waren er toch 36 deel-

nemers aan de start van onze zoveelste gezinsfietstocht.  

Seff en co hadden hun uiterste best gedaan om een mooi parcours uit te 

stippelen, en ‟t was ook een “skoon toerke” maar wel af en toe een beetje 

lastig, vooral voor diegenen van wie de velo niet tip top in orde was. Zelfs 

voor de geroutineerde begeleiders was er af en toe een snelle suiker(?) 

nodig, maar ja, die hadden er al een rit naar Halle en terug opzitten.  

De crack van ‟t jaar was wel „ne pierewiet‟ van 4 (! ! !) jaar uit Beveren 

Leie die het gepresteerd heeft om bijna heel de rit uit te fietsen op een 

velootje waar de week voordien nog zijwielkes onder stonden! Zijn pa is 

wel een ex-molenparker ! Verzorger “Burmke” moest bijna, wegens te-

veel aan vitaminen ABCDEFGHIJKLMNOPQRSTUVW en Z, zelf verzorgd 

worden maar Ingrid kon dat probleem oplossen met een paar Maes 

Blue……voor de rest niets anders dan gezelligheid achteraf en jammer 

voor de afwezigen want die hadden weeral eens ongelijk! Oh ja, nog 

meedelen dat er NA de fietstocht nog een valpartij is geweest, maar om 

het privé karakter van die persoon niet te schaden heeft men mij ge-

vraagd zijn naam niet te vermelden. 

Tot volgend jaar … 
Ferdy 
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Ten huize van … 

 
“Ziet g‟het zitten om „zere‟ nog 

een artikeltje te schrijven voor 

‟t Biesteneirke ?” stond er op de 

mail die zaterdagochtend bij mij 

binnenrolde. Lees hieronder het 

relaas van de babbel die we 

hadden met Nico Bekaert, 

voetbaltrainer van de kampioe-

nenploeg „Jong Vijve‟. 

 

Nico, je ‘roots’ liggen hier op 

de Biest? 

 

Wel ja, mijn moeder had meni-

ge jaren terug een kapsalon 

naast het café. We zijn dan 

verhuisd naar het Torenhof en 

wat later ben ik hier dan komen 

wonen op de Hoogmolen. 

 

Is ‘trainer zijn’ een jongensdroom die in vervulling ging? 

 

Ik zou dat zo niet durven stellen. Je rolt daar eigenlijk in zonder het te 

beseffen ; dat „spel‟ dat voetbal heet slorpt je op, men spreekt over een 

microbe. Ik heb zoals zo velen gevoetbald, de jeugdreeksen doorlopen bij 

het toenmalige SV Waregem en nadien ben ik terechtgekomen bij enkele 

regionale ploegen. In die actieve voetbalperiode steken de veertien sei-

zoenen die ik voor Moen heb gespeeld er boven uit. Je volgende vraag zal 

waarschijnlijk zijn waarom zo lang bij die ene ploeg? Voor de entourage 

zeker, als het geestig is en geestig blijft, waarom moet een mens dan op 

een ander gaan? 

 

Hoe word je dan trainer, Nico? 

 

Je wordt de oudste van de groep, je moet af en toe eens een training 

verzorgen omdat de clubtrainer er niet bij kan zijn en nadien stelt men 

vast dat het resultaat goed is. Zo ben ik eigenlijk van start gegaan, trai-

ner-speler noemt men dat in het vakjargon, maar algauw stelde ik vast 

dat dit moeilijk tot zeer moeilijk te combineren viel. 
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Waarom eigenlijk ? 

 

Als je langs de zijlijn de wedstrijd volgt zie je al snel waar het fout aan 

het lopen is en kan je snel bijsturen. Eigenaardig maar waar, als je op het 

veld staat duurt het altijd wat langer eer je het probleem ziet en wordt 

een eventuele vervanging langer uitgesteld en … als speler-trainer moet 

je altijd de betere zijn en naarmate de jaren vorderen … de rest moet ik 

er niet bij vertellen zeker ? 

 

Nico, over welke eigenschappen moet ‘een goede’ trainer be-

schikken? 

 

Laat dat goed er maar van tussen uit. Als je team de ene overwinning na 

de andere binnenhaalt ben je de beste, blijven de resultaten uit dan word 

je de schietschijf van spelers en supporters. Een eerste prioriteit die ik 

betracht is de groep, het team samen te houden. Er moet een kameraad-

schappelijke sfeer heersen en daarbij moet je de aandacht scherp houden 

op de trainingen maar ook naast het terrein is het belangrijk signalen die 

vanuit de groep komen op te vangen en deze te kanaliseren. De vrouwen 

en vriendinnen van de spelers spelen een niet onbelangrijke rol. Waar 

vrouwen samen zijn heerst er nijd, dat is zo. Pas nu wel op, ik wil nu met 

deze uitspraak niet dat de hele vrouwelijke bevolking van de Biest hier 

aan mijn voordeur staat, maar je speelt maar met 11 voetballers en er 

zijn er die naast de kern vallen en daar wringt het schoentje. En tegelij-

kertijd moet je een vorm van respect weten af te dwingen. 

 

Moet een trainer een oud-voetballer zijn, Nico? 

 

Is zeker en vast geen nadeel. Ik wil wel het voorbeeld van Waregem trai-

ner Dury aanhalen. Niet dat ik me wil vergelijken, maar hij heeft ook 

nooit in hogere reeksen gevoetbald. Hij beschikt wel over een visie die hij 

perfect kan overbrengen op zijn groep.  Hij kan de looplijnen die zijn spe-

lers moeten uitvoeren en die passen in zijn visie laten realiseren. Daar-

naast vind ik het demonstreren, het aantonen een belangrijk punt, een 

oefening op training moet je kunnen voordoen. En dan merk je heel vaak 

het intellect van je team. Voetbal is een spel, ja, maar er moet tijdens 

een wedstrijd heel wat nagedacht en snel gehandeld worden. De tactische 

afspraken die we maken moeten door iedereen begrepen worden, dan 

pas kan je voetballen in competitie. Een voetballer is maar een mens die 

met veel of minder verstand geboren wordt, en met die verschillen moet 

je als trainer weten om te gaan. 
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Zit trainer Nico Bekaert met een konijnenpoot op zak tijdens de 

wedstrijd? 

 

Stinkt dat niet na een tijdje? Maar ja, over een zeker bijgeloof beschik ik 

wel. De laatste wedstrijden stond ik steevast met dezelfde „oude‟ training 

en een paar versleten voetbalschoenen op het veld. En dat hoorde je dan 

in de kleedkamer: ”de trainer heeft weer zijn oude schoenen aan, hij wil 

zeker weer winnen”. Zo maak je zonder een woord te zeggen je intenties 

over op een groep. Ik maak bijvoorbeeld altijd een ommetje om naar het 

terrein te rijden en luister steevast naar twee bepaalde liedjes op de cd. 

 

Heeft trainer Bekaert een slechte eigenschap? 

 

Dat hij misschien veel bij de laatsten is bij het verlaten van de voetbal-

kantine? Maar afgezien daarvan, ik ben een moeilijke verliezer. En zeker 

als je vaststelt dat bepaalde personen een onvoldoende inzet vertonen. Ik 

eis negentig minuten inzet van hen, dat weten ze. Tonen ze dat niet dan 

kan ik onverbiddelijk zijn. Ik doe dan ook bewust geen enkele uitlating na 

een wedstrijd, de match is voorbij en dat is onomkeerbaar maar dan is 

het wel belangrijk om eventuele signalen vanuit de groep op te vangen. 

 

Is de rust teruggekeerd ten huize Bekaert nu de titel binnen is? 

 

Zo hectisch is dat vandaag niet meer, de kinderen zijn ouder, de tijd dat 

we met de papflessen halsoverkop vertrokken is voorbij, maar ik mag of 

moet bekennen dat ik al heel wat contacten heb gelegd voor het spelen 

van oefenpartijen naar het volgende seizoen toe.   

 

Zo Nico, „een welgemeende proficiat‟ met de kampioenstitel en veel suc-

ces en plezier toegewenst naar het volgend seizoen toe. 
 

  De reporter en plaatsvervangende fotograaf Johan 

 

 

 

 

 
Een grote groep mensen die samenwerkt vormt nog geen gemeenschap. 
Die kan alleen gevormd worden door geestdrift, ziel, ideeën, ervaringen en 

samenhorigheidsgevoel. 
Peter Veres 
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Wie is wie bij ’t Biesteneirke ? 

 
Christiane Van Neder was er reeds bij 

van in het begin.  

Zij startte bij ‟t Biesteneirke als kasverant-

woordelijke en is dit al 15 jaar. Christiane 

woont al 47 jaar op de Biest in de Henri 

Lebbestraat en is gehuwd met André Ver-

vaecke. Zij hebben drie kinderen en vijf 

kleinkinderen. Haar drijfveer om mee te 

werken aan ‟t Biesteneirke is heel simpel, 

ze doet het gewoon graag, zij is graag on-

der de mensen en kent het reilen en zeilen 

op de Biest. Vroeger was ze secretaris van het Missiecomité, later zelfs 

voorzitster. Dit heeft ze nu laten varen en zet zich volledig in voor ‟t Bies-

teneirke. Ze vindt het belangrijk dat ook de gewone buurtbewoner eens 

in de verf wordt gezet zonder dat ze iets speciaals moeten  gerealiseerd 

of gedaan hebben. 

André of  Christiane dragen maandelijks ongeveer honderd Biesteneirkes 

rond.  Daarbij slaan ze een babbeltje, drinken soms een glaasje bij de 

mensen of ontvangen hier en daar een anonieme sponsoring.  Dit doende 

weten ze echt wat er onder de mensen leeft en krijgen ze waardering 

voor het ronddragen van het boekje. 

Zij is geen voorstander van de digitale wereld omdat ze het sociaal con-

tact belangrijker vindt. Mocht  ze ooit de Biest verlaten dan zou ze niet 

nalaten om „t Biesteneirke verder  te lezen. Een echt Waregems artikel 

spreekt altijd aan en nadat de medewerkers in de bloemetjes zijn gezet 

kunnen we misschien  eens de lezer onder de loep nemen. 

In Christiane haar kast liggen alle Biesteneirkes van 15 jaar ver, mooi 

gerangschikt, zonder dat er ook maar één exemplaar ontbreekt.  Ze be-

waart die omdat ze het initiatief van „t Biesteneirke goed vindt.  Ze wil 

zich dan ook blijven inzetten zodat het  bestaan ervan niet in het gedrang 

zou komen en ondanks de geringe sponsoring toch kan blijven bestaan. 
 
 

’t Biesteneirke apprecieert haar inzet 
 
 
 

 
Sommige mensen mopperen omdat rozen doornen hebben. 

Ik echter ben dankbaar omdat doornen rozen hebben. 
Alphonse Karr 



   Proficiat aan onze eerstecommunicantjes en vormelingen op de Biest ! 
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  Lidy’s tip 
 

Clafoutis van kersen. 
 
100 gr bloem, 1 zakje vanillesuiker, 2 eieren, 100 gr 

bloemsuiker, 250 ml melk of room, snuifje zout, 500 gr 

verse, ontpitte kersen ofwel uit blik goed uitgelekt.  

 

Doe bloem, vanillesuiker, zout, eieren en suiker in een mixerkom. Voeg al 

mixend en met kleine scheutjes de melk toe tot de suiker opgelost is.  

Het moet een zacht beslag zijn. Giet de helft van het taartbeslag in een 

ovenvaste beboterde taartschotel. Leg daarop de kersen en giet de rest 

van het beslag erover. Bak de clafoutis 35 à 40 minuten in een voorver-

warmde oven op 200°.  Controleer met een breinaald.  

Bestrooi met bloemsuiker en dien warm of lauw op.  

Zachte fruitsoorten zoals frambozen en perziken komen ook in aanmer-

king.  
Lidy 

 
 



 

Activiteitenkalender  
 
 

  SOB ‘de roose’ voor alle reservaties: Paul Kindt   056 60 12 78 
     

 verantwoordelijke             juni  Sabine Odent    056 60 36 14 
    juli-aug  Cecile Dhaluin    0473 24 08 75 

 
 
  

 
 
donderdag   18 juni  19u30 redactievergadering 
donderdag   25 juni  19u00 algemene vergadering in 'de roose' 
 

teksten vakantienummer binnen bij Willy Godefroid vóór 16 juni 
 

 
 
 
 
dinsdag   2 juni                    halve dagreis 
maandag   8 juni  14u00 kaarting in ‘de roose’ 
maandag 15 juni 14u00 fietstocht 
dinsdag 23 juni         14u00            kaarting in ‘OCN’ 

 
 
 
 
woensdag     10 juni  14u00 kaarting in ‘de roose’ 
woensdag     24 juni  14u00 kaarting in ‘de roose’ 

 
 

                 Info    056 61 08 34 debiestkwb@skynet.be 
     

  
woensdagen 3-10-17 en 24 juni                  Nordic walking - start om 19u30 aan de kerk 
zaterdag     6 juni             mannen gaan op stap 
 
 

 
 

wij danken onze sponsors: 
 

BeauRido  - gordijnen & binnenzonnewering - Zadelstr 19 - 056614370 – 0494687381 

 
 

TUINMACHINES DEVOS  -   verkoop-verhuur-hersteldienst   -   056/49.01.04.   

 

                                  Info    0496 23 94 68 
 

                                  Info    056 60 39 37 kaarting    

                                  Info    056 60 34 64 biesteneirke@boss.be    


